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Besluitenlijst Commissievergadering 7 juli 2022 

Aanwezigen  

Voorzitter: A.S. Hamans 

Secretaris: E.J. Blook 

Deelnemers: VLP Roosendaal: G.A. van Zalinge, M.J.M. de Waard, J.F.A. Heeren, E.J.C. de Regt, M.W.C. 

Verbeek, A.C.P.M. Jochems Roosendaalse Lijst: R.G.J. van Broekhoven, G.J.H.M. van Oosterbosch, 

P.L.F. Raijmaekers, I.M. Raaijmakers VVD: S.M.J. Vermeulen, M. Nefs GroenLinks: A.J.M. Gepkens 

CDA: P.F.A. Smits, D.C.M. Roeken PvdA: P.R. Klaver, M.B. Zijp D66: F. Peters Burger Belangen 

Roosendaal: S. Bozkurt, P.M. van der Heijden Forum voor Democratie: C.S.A. van Leerzem, F.K.J. 

Koopmans Vitaal Liberaal: K. Kraak, A.C.J.C. Sieben 

College: E.G.A. van der Star, A. van Gestel, C.F.G.R. Koenraad, M.A.C.M.J. van Ginderen 

 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

De voorzitter opent de commissievergadering om 19:30 uur.   
 

 

2. VASTSTELLEN AGENDA  
 

Het Raadsvoorstel Spoedprocedure De Baayaert  (agendapunt 6) is zonder agenderingen vooraf op 

de agenda geplaatst. De fracties VLP Roosendaal, VVD en PvdA hebben aangegeven in eerste 

termijn het woord te willen voeren.  

 

De agenda is verder ongewijzigd vastgesteld.  

 
  

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de Commissievergadering van 16 juni 2022 is ongewijzigd vastgesteld.  

 

 

4. Raadsvoorstel Jaarstukken 2021 
Middels de Jaarstukken 2021 legt het college van B&W verantwoording af aan de gemeenteraad 
over de uitvoering van de Programmabegroting 2021. De gemeenteraad wordt voorgesteld om de 
Jaarstukken 2021 vast te stellen. De gemeenteraad dient de Jaarstukken 2021 vast te stellen vóór 
15 juli 2022, om deze tijdig aan de provincie Noord-Brabant te kunnen sturen.  
Portefeuillehouder: wethouder Van der Star 

 
Wethouder van der Star heeft, op de vraag van de PvdA of er een fraude responsplan komt zoals 
in het accountantsverslag wordt aanbevolen, toegezegd hier nog bij de raad op terug te zullen 
komen.  
Daarbij is door de voorzitter van de Commissie -op aanreiken van de VLP Roosendaal-fractie- de 
Auditcommissie verzocht om het rapport van de accountant nog eens goed door te nemen.  
 
Wethouder Van Gestel heeft toegezegd, dat hij de CROW-normeringberekeningen aan de raad zal 
doen toekomen.  

 
Op het door de fractie van het CDA aangedragen punt over doelstellingen die qua norm lager zijn 
gesteld dan het laatst bereikte resultaat, heeft wethouder Van Gestel aangegeven dat hij dit met 
het College van B&W zal bespreken.     
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Op verzoek van de fractie van de VVD, heeft wethouder Van Gestel toegezegd de anterieure 
overeenkomst m.b.t. Biomoer ter inzage op de Griffie te zullen leggen.  
 
Wethouder Van Gestel heeft ter vergadering ook nog aangegeven, dat hij aan het einde van het 
jaar in gesprek wil gaan met de gemeenteraad en de Taskforce Wonen over de woningopgave.  
 
Wethouder Koenraad heeft toegezegd de raad een overzicht te zullen doen toekomen ten aanzien 
van de cijfers achter de doelstellingen restafval. 
 
Wethouder Koenraad heeft, op vraag van de fractie van GroenLinks aangegeven, dat de ambitie 
over het  inzichtelijk/beschikbaar maken van data over gezondheid, luchtkwaliteit e.d. in het 
collegeprogramma zal zitten. 

 
Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven dat EHBO op scholen op dit moment geen landelijke 
eis is en geen gemeentelijke taak, maar dat hij best bereid is om een rondje langs de scholen te 
maken om te vragen wie er belangstelling voor heeft om dit op te zetten.  
 
Wethouder Van Ginderen heeft, op vraag van de fractie van GroenLinks, toegezegd dat hij nog 
voor behandeling van de Jaarstukken in de gemeenteraad schriftelijk bij de raad terug zal komen 
op de stand van zaken m.b.t. het onderzoek van de GGD naar gehoorschade. 
 
Wethouder Van Ginderen heeft, op vragen van de CDA-fractie, aangegeven dat er iedere 2 jaar in 
het najaar een armoede monitor zal worden gehouden, daarmee zullen de nu ontbrekende data in 
de Jaarstukken ingevuld kunnen worden. Deze armoedemonitor zal t.z.t. aan de raad worden 
verstrekt. 
 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk door naar de raadsvergadering van 13 juli 2022. 
 
De fractie van de Roosendaalse Lijst overweegt een amendement om budget vrij te maken ten 
behoeve van het verbeteren van achterstandswijken.  
 

 

5. Raadsvoorstel Gebiedsvisie Leisure Park  
Er is onderzoek gedaan naar het leisureperspectief van Roosendaal. Op hoofdlijnen concentreert 
het leisure zich op dit moment in drie gebieden; binnenstad, De Stok en het Vlietpark. De ambitie is 
om de leisurekansen in deze gebieden in onderlinge samenhang verder uit te bouwen en te 
versterken. De ondernemers in het gebied De Stok en het Designer Outlet Roosendaal hebben 
concrete initiatieven. Om deze initiatieven gezamenlijk richting te geven, andere initiatieven te 
stimuleren en de ruimtelijke samenhang te vergroten is een visie voor het gebied opgesteld.  
Portefeuillehouder: wethouder Van der Star 

 
Wethouder Van der Star heeft op vraag van de fractie van GroenLinks, naar welke rol de 
wethouder aan de RWB zou willen toedichten op dit vlak, juist omdat de RWB economisch gezien 
het nodige aan expertise in kan brengen, heeft wethouder Van der Star toegezegd hier schriftelijk 
bij de raad op terug te zullen komen.  
 
Dit raadsvoorstel gaat als A-stuk door naar de raadsvergadering van 13 juli 2022. 
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6. Raadsvoorstel Spoedprocedure De Baayaert  
Openbaar onderwijs (OBO) heeft voor HPO 2023 een spoedaanvraag ingediend voor vervanging 
van haar huidige gebouw inclusief het kinderopvangdeel. in HPO-2022 heeft ze al een 
voorbereidingskrediet  toegekend gekregen hiervoor. Normaliter zou op deze aanvraag beschikt 
worden bij het HPO in de decemberraad. Nu is er een versnelling aangevraagd naar besluitvorming 
voor de zomervakantie. Dit komt door de win win mogelijkheid van tijdelijke huisvesting in de 
oudbouw van de Stappen in Wouw.  
Portefeuillehouder: wethouder Koenraad 

 
Wethouder Koenraad heeft ter vergadering aangegeven dat er t.z.t. een evaluatie van de pilot 
energie-neutrale school richting de raad zal komen, waarna een evt. scholen breed dekkings- en 
financieringsvoorstel zal worden gedaan.  

 
Dit raadsvoorstel gaat als A-stuk door naar de raadsvergadering van 13 juli 2022. 
 

 

7. Raadsvoorstel Afgifte definitieve verklaring van geen bedenkingen Zonnepark 

Roosendaalse Vliet  
De ontwerpverklaring van geen bedenkingen en de ontwerpbeschikking ten aanzien van Zonnepark 
Roosendaalse Vliet hebben vanaf 17 januari 2022 voor zes weken ter inzage gelegen. Gedurende 
deze termijn zijn een tweetal zienswijzen ingediend. Geconcludeerd wordt dat de ingebrachte 
zienswijzen hebben gezorgd voor een toevoeging aan de voorschriften uit het oogpunt van 
veiligheid voor de leidingen in de nabijheid van het zonnepark. De raad wordt nu verzocht om een 
definitieve verklaring van geen bedenkingen af te geven. 
Portefeuillehouder: wethouder Koenraad 

 

Wethouder Koenraad heeft ter vergadering aangegeven, dat ze de raad zal presenteren welke 
innovaties er zijn op het gebied van energietransitie. Dit zal aan de orde komen bij de 
themabijeenkomstenavond die in september wordt georganiseerd [informatiebijeenkomst m.b.t. 
transportschaarste]. 

 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk door naar de raadsvergadering van 13 juli 2022. 
 
De fractie van Forum van Democratie overweegt een motie ten behoeve van onderzoek naar de 
effecten van zonneparken op de bodemgesteldheid. 

 

 

8. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.40 uur 
 

 


